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Spørsmål til spørjetimen den 30. oktober. 

  

 Radøy Kommune hadde ein godkjent reguleringsplan for Olsvollstranda som dekka område nord 

for Radøygruppen sitt bygg, her er det seld fleire industritomtar og det er interesse for å kjøpa 

meir av arealet. 

I kommunestyre den 18 september vedtok kommunestyre ny reguleringsplan  for Olsvollstranda,  

denne planen gjeld for område både nord og sør for Radøygruppen sitt bygg. 

Konsekvensen av dette vedtaket vart att rekkefølgje kravet vart gjeldane for hele område, det vil 

seia at det ikkje kann oppførast bygg på tomtane før nytt kryss mot fylkesvegen er etablert. 

Kva vil Radøy Kommune gjera for at det ikkje vert konsekvensar for dei som har kjøpt ,og vil 

kjøpa areal innanfor den gamle reguleringsplanen. 

  

Martin Soltveit.| 


